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Rada Miejska w Kobylinie 

 

Protokół nr IV/2024 

IV Sesja Rady Miejskiej w Kobylinie została zwołana na dzień  22 sierpnia 2024 r. i odbyła się 

w Sali GOK przy Placu Andrzeja Glabera 1 w Kobylinie. 

Obrady rozpoczęto 22 sierpnia 2024 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 09:55 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. (Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu). 

 

Obecni: 

1.Iwona Bzodek 

2. Piotr Chlebowski 

3. Jarosław Eliasz 

4. Mirosław Flak 

5. Barbara Gościniak 

6. Łukasz Jarus 

7. Maciej Kmiecik 

8. Grzegorz Kreczmer 

9. Karol Kwiatkiewicz 

10. Aneta Pierzchała 

11. Leszek Poniatowski 

12. Michał Skupin 

13. Mikołaj Stanisławski 

14. Marcin Szumera 

15. Andrzej Wajdlejt 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli Burmistrz Kobylina Tomasz Lesiński, zastępca Burmistrza Alicja 

Grzempowska, Skarbnik Gminy Barbara Sławińska oraz zaproszeni goście (listy obecności 

stanowią załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Piotr Chlebowski. 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Zapytania, wnioski i interpelacje radnych. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

6. Informacja o przygotowaniu placówek oświatowych do rozpoczęcia roku szkolnego. 

7. Podjęcie uchwał:  

a) w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 

b) zmieniającej uchwałę w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Krotoszyńskiego 

w 2024 roku, 

c) w sprawie zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2024, 

d) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobylin na lata 2024 

– 2030. 

8. Wolne głosy i wnioski.    

9. Zakończenie. 

 

 

1. Otwarcie sesji. 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Piotr Chlebowski, który 

powitał wszystkich zebranych i stwierdził, że zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 

uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

Przypomniał, że na podstawie przepisu art. 20 ust.1b ustawy o samorządzie gminnym obrady 

Rady Miejskiej w Kobylinie są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk. W związku z tym zwrócił się do obecnych z prośbą o zachowanie przepisów 

dotyczących ochrony danych osobowych podczas wypowiedzi. 

PRZEWODNICZĄCY poinformował, że ponieważ już po ogłoszeniu porządku obrad, 

zaistniała potrzeba podjęcia uchwał w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 
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restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków oraz 

zmieniającej uchwałę w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Krotoszyńskiego w 2024 

roku. Dlatego zaproponował rozszerzenie porządku obrad o: 

- podpunkt 7a – podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 

- podpunkt 7a – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie pomocy finansowej dla 

Powiatu Krotoszyńskiego w 2024 roku, 

i rozpatrzenie dotychczasowych punktów 7a i 7b jako punktów 7c i 7d.  

Projekty uchwał zostały pozytywnie zaopiniowany przez komisje stałe Rady.  

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Iwona Bzodek, Piotr Chlebowski, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Łukasz Jarus, Maciej 

Kmiecik, Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek Poniatowski, 

Michał Skupin, Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera, Andrzej Wajdlejt 

NIEOBECNI (1) 

Barbara Gościniak 

 

PRZEWODNICZĄCY poinformował, że na dzisiejszej sesji zostaną wręczone stypendia 

Burmistrza Kobylina za wysokie wyniki w nauce i wybitne osiągnięcia w roku szkolnym 

2023/2024 uczniom szkół z terenu Gminy Kobylin. 

BURMISTRZ zauważył, że nadszedł wyjątkowy dzień, w którym chcemy uhonorować 

osiągnięcia, pracę, determinację i pasję do nauki uczniów z naszych szkół. Ich wyniki to dowód 

na to, że warto stawiać sobie ambitne cele i konsekwentnie do nich dążyć. Osiągnięcia, które 

dziś świętujemy, są efektem ciężkiej pracy, ale także wsparcia, jakie otrzymali od swoich 

nauczycieli i rodziców. To dzięki ich zaangażowaniu mieli możliwość rozwijania swoich 

talentów i zdobywania wiedzy, która będzie fundamentem ich przyszłości. Zacytował słowa 

Nelsona Mandeli: „Edukacja jest najpotężniejszą bronią, której możesz użyć, aby zmienić 
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świat.” Wierzę, że zdobywana wiedza stanie się narzędziem, dzięki któremu  

będą mogli realizować swoje marzenia i dokonywać zmian na lepsze,  

nie tylko w swoim życiu, ale i w otaczającym świecie. Stypendium Burmistrza, które dziś 

otrzymają, jest nie tylko nagrodą za dotychczasowe sukcesy, ale także zachętą do dalszego 

rozwoju. Wierzy, że będzie ono motywacją do podejmowania kolejnych wyzwań,  

odkrywania nowych pasji i nieustannego poszerzania horyzontów. Podziękował także 

wszystkim, którzy przyczynili się do tego, że możemy dziś wspólnie cieszyć się z osiągnięć 

tych uczniów – nauczycielom, wychowawcom oraz rodzicom. Wasze wsparcie jest bezcenne. 

Na zakończenie życzył uczniom, aby nigdy nie tracili zapału do nauki i odwagi w realizacji 

swoich marzeń. Jest pewien, że przed nimi jeszcze wiele sukcesów  

 

Następnie Burmistrz wraz z Przewodniczącym Rady Miejskiej oraz dyrektorami 

poszczególnych szkół, wręczyli nagrody. 

 

Nagrodzeni zostali: 

 

Szkoła Podstawowa w Zalesiu Małym 

1. Helena Oleszczuk 

 

Szkoła Podstawowa w Smolicach 

1. Adam Jarczyński  

2. Maja Ratajczak 

 

Szkoła Podstawowa w Kuklinowie 

1.Joanna Łuczak 

2.Zofia Sikora 

3. Antonina Styburska  

4. Marta szymańska 

5. Magdalena Turbańska 

 

Szkoła Podstawowa w Kobylinie 

1. Eryk Barteczka  

2. Jakub Czwojdziński  

3. Cezary Helsner 

4. Antoni Kołata 
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5. Julian Kołata 

6. Julian Kowalski  

7. Patryk Łuczak 

8. Maja Pierzchała  

9. Kamil Wachowiak  

10. Adam Zarycki  

 

Branżowa Szkoła I stopnia 

1. Dawid Jasiński 

2 .Jakub Jasiński  
 

 

Następnie uczniowie ze Szkoły Podstawowej w Kobylinie w imieniu wszystkich 

stypendystów podziękowali Burmistrzowi Tomaszowi Lesińskiemu oraz całej Radzie 

Miejskiej w Kobylinie z Przewodniczącym Piotrem Chlebowskim na czele za nagrodzenie ich 

ciężkiej pracy stypendiami za wyniki w nauce. Jest to dla nich motywacja do dalszego 

rozwoju. Podziękowali również za to, że na co dzień przyczyniają się tego, aby mieli godne 

warunki do nauki. Podziękowali również dyrektorom, wychowawcom i nauczycielom za ich 

codzienną troskę, którą odczuwają na każdym kroku, za słowa mobilizujące ich do pracy, za 

cierpliwość, wyrozumiałość i trud włożony w ich edukację. Osiągnięte sukcesy nie byłyby 

możliwe, gdyby nie rodzice, którym podziękowali szczególnie i z całego serca za miłość, 

opiekę, niezachwianą wiarę w ich oraz za to, że dostrzegają w nich to, co najlepsze i zawsze 

są blisko.  

 

 

 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

PRZEWODNICZĄCY poinformował, że zapoznał się z protokółem Nr III/2024 z sesji w dniu 

22 czerwca  2024r. i nie wnosi do jego treści żadnych uwag. Zapytał, czy ktoś z radnych ma 

uwagi do protokołu. Ponieważ nikt uwag nie zgłosił, zaproponował przyjęcie protokołu bez 

jego odczytania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Iwona Bzodek, Piotr Chlebowski, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Łukasz Jarus, Maciej 

Kmiecik, Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek Poniatowski, 

Michał Skupin, Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera, Andrzej Wajdlejt 

NIEOBECNI (1) 

Barbara Gościniak 

 

 

3. Zapytania, wnioski i interpelacje radnych. 

 

PREWODNICZĄCY poinformował, że wpłynęła interpelacja radnej Barbary Gościniak, którą 

przekazał Burmistrzowi Kobylina. 

L. PONIATOWSKI zwrócił się z prośbą o zabezpieczenie środków w budżecie na 2025 rok na 

wykonanie remontu ciągu pieszego przy ul. Langiewicza w Kobylinie. To zadanie ma 

pozytywną opinie Rady Osiedla. Uzasadnieniem jest zły stan techniczny chodnika, liczne 

uszkodzenia w nawierzchni i przede wszystkim nierówności, które negatywnie wpływają na 

bezpieczeństwo lokalnej społeczności. Spodziewanym efektem wymiany nawierzchni 

chodnika będzie poprawa warunków przemieszczania się pieszych oraz poprawa wizerunku 

osiedla. 

A. PIERZCHAŁA w imieniu mieszkańców Zalesia Wielkiego przedstawiła wniosek do 

Powiatowego Zarządu Dróg z prośbą o wymianę chodnika od posesji Państwa Mierzyńskich   

w kierunku przedszkola. Wymiana chodnika zwiększy bezpieczeństwo mieszkańców, 

zwłaszcza dzieci uczęszczających do przedszkola. Wymiana poprawi bezpieczeństwo                     

i wizerunek centrum wsi. Po pozytywnym rozpatrzeniu wniosku mieszkańcy deklarują                

w czynie społecznym rozbiórkę chodnika.  

 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
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PRZEWODNICZĄCY zauważył, że radni otrzymali Informację Przewodniczącego Rady 

Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym, stanowiącą załącznik nr 

3 do niniejszego protokołu. Zapytał, czy są pytania. 

Nikt pytań nie zgłosił. 

 

Głosowano w sprawie: 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Iwona Bzodek, Piotr Chlebowski, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Łukasz Jarus, Maciej 

Kmiecik, Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek Poniatowski, 

Michał Skupin, Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera, Andrzej Wajdlejt 

NIEOBECNI (1) 

Barbara Gościniak 

 

 

5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

 

PRZEWODNICZĄCY zauważył, że radni otrzymali informację Burmistrza o działalności 

międzysesyjnej, stanowiącą załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. Zapytał, czy są pytania. 

K. KWIATKIEWICZ nawiązując do upoważnienia Kierownika Miejsko – Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w sprawach wypłaty bonu energetycznego, poprosił o umieszczenie 

informacji na stronie Urzędu Miejskiego jakie trzeba spełnić kryteria, żeby otrzymać bon. Jest 

duże zainteresowanie tym tematem wśród mieszkańców. 

 

Głosowano w sprawie: 

Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

  

Wyniki głosowania 
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ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Iwona Bzodek, Piotr Chlebowski, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Łukasz Jarus, Maciej 

Kmiecik, Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek Poniatowski, 

Michał Skupin, Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera, Andrzej Wajdlejt 

NIEOBECNI (1) 

Barbara Gościniak 

 

 

6. Informacja o przygotowaniu placówek oświatowych do rozpoczęcia roku szkolnego. 

 

ZASTEPCA BURMISTRZA przedstawiła Informację o przygotowaniu placówek 

oświatowych do rozpoczęcia roku szkolnego, stanowiącą załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu. Wyjaśniła, że z informacji zebranych od dyrektorów szkół z terenu naszej Gminy 

wynika iż szkoły są przygotowane do rozpoczęcia nowego roku szkolnego. Także członkowie 

Komisji Spraw Społecznych wizytowali szkoły.  

 W SP w Kulinowie kadra nauczycielska będzie liczyć 23 nauczycieli i 87 uczniów – 69                

w szkole i 18 w przedszkolu. W SP w Smolicach kadra liczy 24 nauczycieli i jest 168 dzieci – 

109 w szkole i 59 w przedszkolu. W SP w Zalesiu Małym kadra liczy 20 nauczycieli i jest 99 

dzieci – 68 w szkole i 31 w przedszkolu. W ZSPiP w Kobylinie kadra liczy 46 nauczycieli           

w szkole i 16 w przedszkolu, w szkole jest 453 uczniów i 226 w przedszkolu. Natomiast                

w Branżowej Szkole I stopnia w Kobylinie będzie uczyło 13 nauczycieli i jest 87 uczniów. 

 

Głosowano w sprawie: 

Informacja o przygotowaniu placówek oświatowych do rozpoczęcia roku szkolnego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Iwona Bzodek, Piotr Chlebowski, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Łukasz Jarus, Maciej 

Kmiecik, Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek Poniatowski, 

Michał Skupin, Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera, Andrzej Wajdlejt 

NIEOBECNI (1) 

Barbara Gościniak 

 

 

7. Podjęcie uchwał: 

 

a) w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 

 

ZASTĘPCA BURMISTRZA przedstawiła projekt uchwały w sprawie: udzielenia dotacji na 

prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków. 

Poinformowała, że wniosek Aliny Wachowiak był jedynym, jaki wpłynął do Urzędu. 

Rzeźbiony krzyż przydrożny z 1864 r. autorstwa Franciszka Nowaka zlokalizowany                      

w miejscowości Nepomucenów  jest obiektem zabytkowym wpisanym do rejestru zabytków 

decyzją Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków w Lesznie z dnia16 listopada 1989 r. pod 

numerem 200/b, stanowi rzadki i cenny zachowany przykład sztuki ludowej z XIX wieku. 

Krzyż wymaga renowacji. Wnioskodawca spełnił wymogi  zawarte w Uchwale Nr 

XXIII/123/12 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 26 października 2012 r. w sprawie zasad            

i trybu postępowania  przy  udzielaniu i  rozliczaniu dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie  i roboty budowlane dla obiektów zabytkowych wpisanych do rejestru zabytków 

nie stanowiących własności Gminy Kobylin,  i złożył wszystkie wymagane dokumenty. 

PRZEWODNICZĄCY zapytał, czy są pytania. Ponieważ nikt pytań nie zgłosił poprosił 

przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji dotyczących projektu 

uchwały. 

G. KRECZMER poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały – 5 za. 

M. SKUPIN poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 

M. STANISŁAWSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały - 4 za, 1 nieobecna. 
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Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały Nr IV/20/2024 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 22 sierpnia 2024 r.                     

w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Iwona Bzodek, Piotr Chlebowski, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Łukasz Jarus, Maciej 

Kmiecik, Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek Poniatowski, 

Michał Skupin, Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera, Andrzej Wajdlejt 

NIEOBECNI (1) 

Barbara Gościniak 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

 

b) zmieniającej uchwałę w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Krotoszyńskiego w 

2024 roku, 

 

SKARBNIK  przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie pomocy 

finansowej dla Powiatu Krotoszyńskiego w 2024 roku. Poinformowała, że Powiat Krotoszyński 

nie będzie w tym roku finansował dwóch zadań: opracowanie dokumentacji na przebudowę 

drogi Kobylin – Łagiewniki z uwzględnieniem ścieżki pieszo-rowerowej oraz na przebudowę 

drogi 4803P Górka – Sroki – granica powiatu. Te zadania zostały usunięte z zakresu zadań na 

które Gmina Kobylin w 2024 r. udzieli pomocy finansowej Powiatowi. 

PRZEWODNICZĄCY zapytał, czy są pytania. Ponieważ nikt pytań nie zgłosił poprosił 

przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji dotyczących projektu 

uchwały. 

G. KRECZMER poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały – 5 za. 

M. SKUPIN poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 
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M. STANISŁAWSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały - 4 za, 1 nieobecna. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały Nr IV/21/2024 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 22 sierpnia 2024 r.   

zmieniającej uchwałę w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Krotoszyńskiego w 2024 

roku, 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Iwona Bzodek, Piotr Chlebowski, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Łukasz Jarus, Maciej 

Kmiecik, Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek Poniatowski, 

Michał Skupin, Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera, Andrzej Wajdlejt 

NIEOBECNI (1) 

Barbara Gościniak 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

 

c) w sprawie zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2024, 

 

SKARBNIK przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 

2024. 

PRZEWODNICZĄCY zapytał, czy są pytania. Ponieważ nikt pytań nie zgłosił poprosił 

przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji dotyczących projektu 

uchwały. 

G. KRECZMER poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały – 5 za. 

M. SKUPIN poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 

M. STANISŁAWSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały - 4 za, 1 nieobecna. 
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Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały Nr IV/22/2024 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 22 sierpnia 2024 r.      

w sprawie zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2024, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Iwona Bzodek, Piotr Chlebowski, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Łukasz Jarus, Maciej 

Kmiecik, Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek Poniatowski, 

Michał Skupin, Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera, Andrzej Wajdlejt 

NIEOBECNI (1) 

Barbara Gościnia 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

 

d) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobylin na lata 2024 – 

2030. 

 

SKARBNIK przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kobylin na lata 2024 – 2030. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały Nr IV/23/2024 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 22 sierpnia 2024 r.     

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobylin na lata 2024 – 2030. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Iwona Bzodek, Piotr Chlebowski, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Łukasz Jarus, Maciej 

Kmiecik, Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek Poniatowski, 

Michał Skupin, Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera, Andrzej Wajdlejt 

NIEOBECNI (1) 

Barbara Gościniak 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

 

8. Wolne głosy i wnioski. 

 

Na posiedzenie przybył Starosta Paweł Radojewski i Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg – 

Wioleta Zielichowska.  

Sołtys Rębiechowa M. KUCHARCZYK zauważyła, że droga powiatowa do Rębiechowa 

wymaga remontu. Na razie wystarczyłoby chociaż zebrać pobocze i wysypać kamyczkami, 

ponieważ nie są nawet koszone pobocza. Mieszkańcy sami też trochę dbają o drogę. W rowie 

rosną duże drzewa, których gałęzie sięgają na drogę. Jest problem, ponieważ droga jest wąska 

a sprzęty szerokie. Poza tym zauważyła, że w Raszewach po opadach woda spływająca z pola 

zalała posesję, która jest położona poniżej. Może wystarczyłoby zainstalować studzienkę 

kanalizacyjną. 

G. KRECZMER zauważył, że na dzisiejszej sesji z zakresu zadań na które Gmina Kobylin          

w 2024 r. udzieli pomocy finansowej Powiatowi, usunięto dwa zadania: opracowanie 

dokumentacji na przebudowę drogi Kobylin – Łagiewniki z uwzględnieniem ścieżki pieszo-

rowerowej oraz na przebudowę drogi 4803P Górka – Sroki – granica powiatu. Zapytał, 

dlaczego podjęto taką decyzję i czy było to konsultowane z Gminą – bo te zadania miały być 

współfinansowane. Zapytał też, czy w innych gminach także wycofano jakieś zadania. 

STAROSTA przedstawił nową dyrektor Powiatowego zarządu Dróg – Wiolettę Zielichowską. 

Wyraził nadzieję, że organizacja w PZD ulegnie zmianie, właściwie już ulega zmianie. W tej 

sytuacji zabrakło informacji, w nawale zajęć ta komunikacja gdzieś uciekła i może tylko 

przeprosić. Jeśli chodzi o przebudowę drogi Górka – Sroki – granica powiatu, to dokumentacja 

jest opracowywana. Po prostu w tym roku nie zostanie zakończona i w związku z tym nie będzie 

zapłacona w 2024 roku. Natomiast na  opracowanie dokumentacji na przebudowę drogi 

Kobylin – Łagiewniki z uwzględnieniem ścieżki pieszo-rowerowej, po ogłoszonym przetargu 

brakuje środków. Myśli iż zostanie ogłoszony drugi przetarg. W innych gminach także zostały 

wycofane dwa zadania, ponieważ Powiatu nie stać na nie. Potrzebne są środki na poręczenie 
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kredytu dla szpitala, żeby odzyskał płynność finansową. Zadanie dotyczące Łagiewnik nie 

zostało wycofane, decyzja jeszcze nie zapadła. Trzeba ogłosić drugi przetarg i ceny może będą 

niższe. 

G. KRECZMER zauważył, że będą dzielone środki z KPO i wtedy będą potrzebne 

dokumentacje. Jeśli nie będziemy mieć dokumentacji, nie będziemy mogli starać się                        

o dofinansowywanie. Zapytał, czy jest szansa na opracowanie tej dokumentacji – zadanie jest 

już wycofywane trzeci rok. 

DYREKTOR PZD wyjaśniła, że środki dotyczące przebudowy drogi w Srokach nie zostały 

zdjęte, tylko zadanie ujęto w Wieloletniej Prognozie Finansowej przesuwając wydatkowanie 

na 2025 rok. Natomiast jeśli chodzi o drogę do Łagiewnik, to najkorzystniejsza oferta która 

wpłynęła na przetarg wynosiła 332.715 zł. Środki w budżecie Powiatu na to zadanie to 125.000 

zł. Ta oferta jest wiążąca do 27 sierpnia br. Nie rozmawiano jeszcze na ten temat z Burmistrzem. 

Gdyby miały zostać zwiększone środki, to przy podziale 50/50 w Powiecie będzie brakowało 

42.000 zł. Należy podjąć decyzję – czy zwiększamy środki na to zadanie i podpisujemy umowę 

z wykonawcą, czy unieważniamy postepowanie przetargowe. 

PRZEWODNICZĄCY zapytał, w jakich gminach wycofano jeszcze zadania. 

DYREKTOR PZD poinformowała, że w WPF na 2025 rok zostały przesunięte zadania: 

opracowanie dokumentacji technicznej na przebudowę drogi Rozdrażew – Wyki; opracowanie 

dokumentacji technicznej na przebudowę drogi w Nowej Obrze – tu jest podpisana umowa          

z realizacją na rok 2025 i opracowanie dokumentacji technicznej na przebudowę drogi                 

w miejscowości Benice. 

BURMISTRZ stwierdził iż 12 sierpnia br. otrzymał pismo z PZD informujące iż w tym roku  

nie będą realizowane te zadania o których mówił radny Kreczmer. Pani dyrektor mówi, że 

będziemy rozmawiać. Jeśli rozmowy byłyby wcześniej, to nie wyklucza iż Gmina dołożyłaby 

brakującą do dokumentacji kwotę. Na przetarg wpłynęła jedna oferta na kwotę 330.000 zł               

i z tego co się orientuje, nie była ona zła. Na ten cel były zabezpieczone środki w wysokości 

200.000 zł. Dziś mamy sesję na której już mogliśmy zadziałać i zabezpieczyć dodatkowe 

środki. Były już zadania realizowane z Powiatem, gdzie nasza Gmina wyłożyła większe środki 

niż 50%. Co teraz, skoro jest czas do 27 sierpnia br. - mamy zwoływać nadzwyczajną sesję         

i szukać środków? Został o wszystkim poinformowany pisemnie, nikt z nim nie rozmawiał, 

choć był czas. Po raz kolejny ta dokumentacja jest wycofywana. Mogą być różne możliwości 

wnioskowania o środki zewnętrzne. Liczył na to że ta dokumentacja będzie, ponieważ wtedy 

łatwiej te środki pozyskać. 
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DYREKTOR PZD zauważyła, że sytuacja jest trudna. Środki finansowe w Powiecie są 

ograniczone. PZD nie jest w stanie wygenerować oszczędności w wysokości 42.000 zł. Także 

radni powiatowi mogliby się wypowiedzieć, czy są w stanie wygospodarować środki. Decyzja 

musi zapaść do 27 sierpnia br., mogą się jeszcze odbyć wspólne rozmowy. Jeśli będzie 

stanowisko, że pieniądze będą, to jest szansa iż zawrzemy umowę z oferentem.  A jeśli nie, to 

podejmiemy działania zmierzające do przeprowadzenia nowego postępowania przetargowego. 

PRZEWODNICZĄCY podsumował, że na dziś nie ma środków finansowych pozwalających 

na przyjęcie oferty i dlatego oferta zostanie odrzucona. Stwierdził, że w związku z tym 

Burmistrz i Starosta muszą się porozumieć i wyjaśnić sprawę. Jesteśmy za tym żeby to zadanie 

było realizowane.  

DYREKTOR PZD zwróciła uwagę, że opracowała podział środków i nawet jeżeli Gmina 

Kobylin chciałaby zwiększy swój udział, to Powiat nie jest w stanie wyłożyć brakującej kwoty 

ze swojej strony, żeby zawrzeć umowę z wykonawcą. 

PRZEWODNICZĄCY podkreślił, że mamy swoich przedstawicieli w Zarządzie i Radzie 

Powiatu i myśli iż Starosta także poparłby to zadanie. 

M. STANISŁAWSKI zauważył, że Starosta mówił o kolejnym kredycie dla szpitala. To 

znaczy, że znowu nie zostaną zwiększone środki dla PZD  na remonty i naprawy dróg w 2025 

roku. 

STAROSTA przyznał, że będą problemy z wydatkami na naprawę i bieżące utrzymanie dróg. 

M. STANISŁAWSKI powiedział, że w poprzedniej kadencji ciągle słyszał iż Powiat nie ma 

pieniędzy na drogi, bo potrzebuje na szpital. Widzi, że w kolejnych latach chyba też tak będzie. 

Poprosił o informację, co się dzieje z pieniędzmi w PZD – jaki jest budżet na remonty. Zapytał, 

czy przede wszystkim środki są przeznaczone na utrzymanie pracowników i na nic więcej nie 

ma pieniędzy. Nic się nie dzieje ze strony Powiatu jeśli chodzi o remonty dróg. 

STAROSTA zgodził się z radnym, ale stwierdził, że pieniędzy w PZD jest za mało. Zauważył, 

że dyrektor dopiero rozpoczęła działalność i planują działalność Zarządu Dróg na kolejne lata. 

Planują, że PZD nie będzie wykonywać żadnych inwestycji – te prace będą zlecane na 

zewnątrz. Natomiast PZD będzie się zajmować bieżącym utrzymaniem dróg. Wszystko się 

rozbija o pieniądze – jest ich mało a wiele wydatków. Dużo pieniędzy przeznacza Powiat na 

szpital, ale zdrowie jest ważne – NFZ nie chce płacić a budżet świeci pustkami. Zapytał, jak 

powiedzieć ludziom, że kończymy z niektórymi zabiegami. W tej chwili wydatki są wykonane 

na poziomie 130% i nie powinniśmy już nic robić. Poświadczyliśmy kredyt do 1.500.000 zł, 

nie godząc się na 5.000.000 zł. Z pustego on też nie naleje. Chciałby, żeby wszystkie drogi        

w Powiecie były naprawione. 
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G. KRECZMER zwrócił uwagę, że kiedy rozpoczęto rozbudowywać szpital, mówiono iż 

wszystkie oddziały przy ul. Boleskiego przejdą do nowej placówki a budynek przy                        

ul. Boleskiego zostanie sprzedany albo zamknięty. Teraz jest zaciągany kredyt na prace przy 

ul. Boleskiego. W efekcie dojdzie do tego, że my to wyremontujemy a „lekarze wezmą                  

w prywatne ręce i będą trzepać kasę”. 

STAROSTA zapewnił, że „lekarze nie wezmą w prywatne ręce”. Jest przeogromne 

zapotrzebowanie na opieką długoterminową – zakład opiekuńczo-leczniczy i zakład opieki 

paliatywnej. Na ul. Boleskiego miejsc jest tylko 20 i kolejka oczekujących jest ogromna. 

Dlatego podjęto decyzje, żeby stary szpital, budynek który jest położony dalej, został 

wyremontowany pod kątem opieki długoterminowej a pewnie sprzedamy ten w którym mieści 

się ona obecnie. Skok z 20 na 70 miejsc, znacznie poprawi sytuację. Otrzymaliśmy 

dofinansowanie prawie 14 mln zł – najniższa oferta była na 17.500.000 zł, więc musieliśmy 

dołożyć brakująca kwotę. Szkoda byłoby nie wykorzystać tych 14.000.000 zł, ten majątek 

zostanie u nas. Ma nadzieję, że żadni prywatni lekarze w Krotoszynie nie będą zarabiać na 

naszym majątku, że tego budynku nigdy nie sprzedamy i będzie on służył społeczeństwu. 

Kolejka do zakładów z opieką długoterminową jest naprawdę długa. NFZ nie płaci za 

nadwykonania twierdząc, że nie ma pieniędzy.  

PRZEWODNICZĄCY zauważył, że cały czas mówimy o pieniądzach a nie o potrzebnych 

rzeczach, ponieważ brak pieniędzy wszystko blokuje. Dziś radni dowiedzieli się o pewnych 

sprawach o których nie wiedzieli  – wcześniej o tym nikt nie mówił, nie było przepływu 

informacji. 

STAROSTA podkreślił, że jest nowa dyrektor PZD, która się wdraża. Ma nadzieję, że 

instytucja ta będzie inaczej funkcjonować. Obiecał, że jakiekolwiek dodatkowe środki na 

wydatki bieżące będą przeznaczane na remonty dróg by nie zmarnować i nie zniszczyć tego, 

co mamy. Będziemy się starać poprawić wizerunek powiatowych dróg. 

BURMISTRZ zwrócił uwagę, że poprzedni dyrektor PZD rozpoczął prace na ul.Kopernika        

w Kobylinie. Zadanie wykonywano wspólnie - Gmina przekazała materiał a PZD 

pracowników, którzy bardzo dobre wykonali pracę układając chodnik. Do zakończenia 

pozostało jeszcze ok. 60 - 70 metrów. Gdyby dało się jeszcze tych pracowników zadysponować, 

my zapewnimy materiał, to zadanie byłoby skończone.  

Sołtys Raszew A.SZYMAŃSKI stwierdził, że jest piękna ścieżka pieszo-rowerowa Smolice – 

Raszewy, ale pobocza tak zarosły, że trudno przejść, poprosił o ich skoszenie. Poza tym ten 

odcinek drogi miał być wyremontowany, były na to środki i droga miała być zrobiona razem 

ze ścieżką pieszo – rowerową. Ale ponieważ wyszła sprawa kanalizacji, środki przesunięto na 
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inne cele. Poprosił o naprawienie nawierzchni tej drogi – Smolice mają drogę, Pasierby też            

i pozostał tylko odcinek 1,5 km dziurawej drogi.  

Zwróciła się do Burmistrza w sprawie zalewania posesji w Raszewach. W związku z dużymi 

opadami woda z pół przelała się przez drogę i budynek został zalany. To jest przy drodze 

powiatowej, gdzie jest studzienka ale nieczynna. Albo Powiat albo Gmina muszą załatwić tę 

sprawę, bo posesja stoi we wodzie. 

BURMISTRZ stwierdził, że dziś był u niego mieszkaniec Smolic, który mieszka przy drodze 

powiatowej w kierunku Czeluścina i też zgłaszał konieczność udrożnienia kanalizacji 

deszczowej ewentualnie naprawy. Po sesji zajmie się tym tematem, na pewno będzie się 

kontaktował z Powiatem, bo te obydwa zgłoszenia dotyczą drogi powiatowej – mieszkańców 

mocno tam zalewa i woda stoi. 

Sołtys Starkówca S. JAGŁA nawiązał do planowanego remontu drogi z Kobylina do Łagiewnik 

przy której miał być chodnik i ścieżka pieszo - rowerowa. Zwrócił uwagę, że Starkówiec jako 

jedyna miejscowość, która była uwzględniona w tym projekcie, nie ma chodnika. Mieszkańcy 

i dzieci chodzą poboczem drogi. Jest to bardzo ruchliwy odcinek, dlatego jeśli nie będzie 

możliwości budowy ścieżki, będzie wnioskował o położenie chodnika. Rozmawiał                            

z mieszkańcami i z tego co wie ten projekt miał być już realizowany. Miała też być 

remontowana droga od posesji pani Pierunek do posesji pani Idziak. Prawdopodobnie ten 

projekt na dziś też został porzucony. Droga jest w opłakanym stanie. Poprosił by dyrektor PZD 

przejechała po drogach powiatowych, są w bardzo złym stanie. 

G. KRECZMER zauważył, że zgłaszał już poprzedniemu dyrektorowi PZD potrzebę 

wyznaczenia przejścia dla pieszych w Łagiewnikach przy Sali wiejskiej na skrzyżowaniu drogi  

powiatowej z dwoma gminnymi. Przez drogę powiatową dzieci przechodzą na przystanek 

autobusu szkolnego. Soi tam lampa, jest oświetlony teren, tylko nie ma przejścia.  

ZASTĘPCA BURMISTRZA powiedziała, że mamy piękną ścieżkę z Kobylina do Zalesia 

Małego, która jest bardzo uczęszczana, jednak już mocno zarasta. Poprosiła o wykoszenie 

pobocza. To prosta rzecz a nada uroku i poprawi jakość i bezpieczeństwo korzystających. Także 

co jakiś czas byłoby zasadne oczyszczenie ścieżki z kamyczków, bo to też jest niebezpieczne 

zarówno dla rowerzystów jak i dla jeżdżących na rolkach. 

PRZEWODNICZĄCY zwrócił uwagę dyrektor PZD, że odcinek drogi powiatowej do Smolic 

tzw. topolówka, ma całkiem pozarywane pobocza. Droga jest wąska, żeby samochód osobowy 

mógł się minąć z dużym pojazdem musi zjechać na pobocze, co jest niebezpieczne. Jakiś czas 

temu pobocze było utwardzone, ale znowu droga ta wymaga utwardzenia. Ruch jest tu duży. 
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Ł. JARUS poinformował, że po ulewie w Srokach na końcu wsi chodnik przy drodze 

powiatowej został całkowicie wymyty. Zgłoszono już tę sprawę, ale jest tam niebezpiecznie bo 

jest dziura na prawie metr. Poprosił dyrektor PZD o pilne zajęcie się ta sprawą. 

A.WAJDLEJT zauważył, że mieszkańcy nie znają policjantów z naszego Posterunku. Zwrócił 

się do Kierownika Posterunku Policji w Kobylinie, żeby tak planował służby  by wyszli                  

z radiowozu, przeszli się, porozmawiali z ludźmi. Mieszkańcy maja wiele spostrzeżeń, mogliby 

przekazać swoje uwagi. Oprócz tego, że nie znają policjantów, to niedługo nie będą widzieć 

posterunku, który zaczyna obrastać w zielsko. Należałoby to uporządkować. 

Kierownik Posterunku Policji w Kobylinie M. POLNY stwierdził, że jest strona internetowa 

Komendy Powiatowej w Krotoszynie, na której są przedstawieni wraz ze zdjęciem dwaj 

dzielnicowi – obsługujący miasto sierżant sztabowy Kamil Jencz i obsługujący teren wiejski 

sierżant sztabowy Mateusz Wronecki. Ci policjanci są znani, umundurowani, są widoczni - nie 

będą chodzić po ulicy i się przedstawiać. Na stronie internetowej są podane do nich numery 

telefonów, można się skontaktować, w przypadku ich nieobecności jest kontakt do dyżurnego. 

A.WAJDLEJT zwrócił uwagę, że ludzie chcą się fizycznie spotykać i porozmawiać. Policjanci 

nie są widoczni, mieszkańcy ich nie znają, Są widoczni, kiedy wykonują jakieś czynności, 

kogoś przesłuchują. Natomiast nie widać ich na ulicach, jest tyle miejsc, gdzie w porze 

wieczorowej i nocnej hałasują – nie ma tam policjantów. 

M. POLNY stwierdził, że radny Wajdlejt chyba myli kompetencje, bo nie jest władny do 

zadaniowania policjantów. Może zadaniować Burmistrza rozliczając go z zadań, ale nie 

funkcjonariusza policji państwowej. Kiedy na sesji przedstawiał informację o stanie 

bezpieczeństwa publicznego za rok 2023, radny Wajdlejt zarzucił mu iż wszystko robi źle, że 

źle zadaniuje, że są jakieś hałasy w pobliżu przystanku i na przystanku PKS na ulicy Al. 

Powstańców Wlkp., że jest tam na parkingu zaparkowany jakiś rozbity samochód z którego 

wydobywa się woń i ludzie chodzą obwąchują – teorie spiskowe. Pan Wajdlejt mówił też, że 

zgłaszał to policjantom i oni nie reagowali. Wtedy nie mógł na to odpowiedzieć, bo nie 

wiedział. Dlatego sprawdził u dyżurnego Komendy Powiatowej w Krotoszynie, przypytał 

wszystkich policjantów na Posterunku, którzy wielokrotnie mijali radnego i podczas patrolu 

pieszego i jadąc radiowozem – nic nie zgłaszał. Kiedy sprawdził, czy dzwonił na Posterunek, 

okazało się iż dzwonił ale z zapytaniem do sierżanta sztabowego Kamila Jencza z jakiego 

okręgu wyborczego startuje Kierownik Polny. I to była cała troska o bezpieczeństwo 

mieszkańców. Radny chodzi wszędzie wokół, ale nie tam gdzie trzeba. Ma do niego telefon, 

może zadzwonić ale tego nie robi. 
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A.WAJDLEJT podkreślił, że rozmawiali na sesji, ale nic się nie zmieniło. Myślał, że do 

Kierownika cos dotrze i jak będzie planował służbę, to poprosi policjantów, żeby sprawdzili.  

Nadal dzieje się to samo.    

M. POLNY zwrócił uwagę, że nikt tego nie zgłasza. 

A.WAJDLET zauważył, że jakby policjanci wyszli, toby widzieli jak parkują samochodami     

w miejscach niedozwolonych i to nie pojedyncze osoby - wiele jest osób, które popełniają tego 

typu wykroczenia. Tego nie widzą, tylko widzą wyznaczone przez Kierownika osoby. 

M. POLNY powiedział, że radny jako wieloletni funkcjonariusz Milicji Obywatelskiej i Policji, 

powinien wiedzieć co jest ważne dla bytu wykroczenia z art. 51 Kodeksu wykroczeń. Jeśli tego 

nie wie, to wyjaśni. Jeśli ktoś hałasuje, to  ważny jest skutek. Jeśli tego skutku nie ma, to 

policjant może zwrócić uwagę, ale nie może ukarać.  

A.WAJDLEJT stwierdził, że Kierownik Polny codziennie jadąc do pracy przejeżdżał przez 

Aleje Powst. Wlkp. Na parkingu stał samochód, który blokował widoczność z lewej strony. 

Zapytał, co Kierownik zrobił, żeby odblokować tę widoczność. Nic nie zrobił. Dopiero po 

jakimś czasie – dwóch czy trzech tygodniach pojazd usunięto.  

PRZEWODNICZĄCY zauważył, że według niego radnemu chodzi o profilaktykę i pod tym 

kątem zgłasza zastrzeżenia. 

M. POLNY zwrócił uwagę, że samochód stał prawidłowo zaparkowany. Radny Wajdlejt jako 

specjalista wysokiej klasy od ruchu drogowego powinien o tym wiedzieć. Policja nie mogła nic 

zrobić. Właściciel, obywatel Bułgarii, przyjechał w niedzielę i wtedy osobiście, nie będąc na 

służbie, zwrócił mu uwagę - w poniedziałek samochód był przestawiony. 

 

 

9. Zakończenie. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad  sesję Rady Miejskiej w Kobylinie zakończono o godzinie 

9.55. 

Protokółowała :                                                                            Przewodniczył :                                                            

Magdalena Nowakowska                                                             Przewodniczący 

           inspektor                                                                            Rady Miejskiej                                            

                                                                                                     Piotr Chlebowski  
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